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Abstract (en)
A pilot-actuated servovalve with at least three main flow connections (50, 51, 52, 53) for space-saving installation in a control block is presented.
The discharge into the control sleeve (5) for the first main flow connection (50) is formed opposite a piston end face (12) of the main control piston
(6). In a pressure-compensation chamber (25), the main control piston (6) forms a pressure-compensation area (13). The pressure-compensation
chamber (25) is hydraulically connected to the first main flow connection (50) by a pressure-relief passage (18, 20) in the main control piston (6). A
return spring (24) exerts a spring force on the main control piston (6) in the direction of a first axial end stop and thus clearly secures a safety end
position. The valve is distinguished by good dynamic behaviour. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein vorgesteuertes Servoventil mit mindestens drei Haupstromanschlüssen (50, 51, 52, 53) für den raumsparenden Einbau in einen Steuerblock
wird vorgestellt. Die Einmündung in die Steuerhülse (5) für den ersten Haupstromanschluss (50) ist gegenüber einer Kolbenstirnfläche (12) des
Haupsteuerkolbens (6) ausgebildet. In einer Druckausgleichskammer (25) bildet der Hauptsteuerkolben (6) eine Druckausgleichsfläche (13) aus. Die
Druckausgleichskammer (25) ist durch einen Druckentlastungskanal (18, 20) im Hauptsteuerkolben (6) mit dem ersten Hauptstromanschluss (50)
hydraulisch verbunden. Eine Rückstellfeder (24) übt auf den Hauptsteuerkolben (6) eine Federkraft in Richtung eines ersten axialen Endanschlags
aus und legt somit eine Sicherheitsendstellung eindeutig fest. Das Ventil zeichnet sich durch ein gutes dynamisches Verhalten aus. <IMAGE>
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